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Nieuwe update Overleg Zeeuwse Overheden  
Na een zonovergoten zomervakantie, zijn we inmiddels alweer een paar weken aan het werk. Er is 

weer veel nieuws voor u: 

* Het OZO heeft  vergaderd op  8 september  

* De nieuwe thema-overleggen zijn van  start gegaan  

*  Gemeenten dienen een Zeeuwsbrede resolutie in  

* De netwerkbijeenkomst op  14 oktober gaat helaas niet door  

* Er is een nieuwe collega op  het Regiobureau  

* Onze lobbyist in Den Haag vertrekt  

* Een mooi  interview met Marga Vermue op Overheidvannu.nl  

*  Informatie over een subsidieregeling voor werknemers  

 

Wat bespraken we in het plenaire OZO  
Aan het begin van de vergadering is kort teruggeblikt op de eerste thema-overleggen die in OZO-

verband gehouden zijn deze middag, hierover verderop in deze nieuwsbrief meer. Vooraf is door de 

ambtenaren veel werk verricht bij het voorbereiden van de vergaderingen en het maken van de 

stukken, heel hartelijk dank aan iedereen die hier zijn of haar steentje aan heeft bijgedragen! 

Tijdens de plenaire OZO hebben we afgesproken om op Prinsjesdag een Zeeuwsbrede reactie te 

maken. Deze wordt 's avonds via een nieuwsbrief aan u verstuurd. 

Wethouder Albert Vader vertelde ons de stand van zaken over het rapport Wind in de Zeilen. 

Hij deelde mee dat de uitvoeringscoördinator al druk bezig is met een kennismakingsronde. Verder zijn 

er al verschillende gesprekken gevoerd over het Delta Kenniscentrum, de huisartsenopleiding en LAW-

Delta. Kortom, de vaart zit er goed in. 

https://mailchi.mp/e8c7024667ee/nieuwsbrief-8-overleg-zeeuwse-overheden-4152153?e=798e439e64
https://Overheidvannu.nl
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Commissaris van de Koning de heer Polman gaf complimenten over de manier waarop Zeeland tussen 

de overheden en met de sectoren is omgegaan met de COVID-19 problematiek, het is een unieke 

aanpak in Nederland. Afgesproken werd dat de Taakgroepen samen met de ambtelijke themagroepen 

kijken hoe dit opgepakt moet worden. Zij maken hier een voorstel voor. 

Terugblik op de OZO thema-overleggen  
Het thema-overleg Bestuur en Financiën stond vrijwel geheel in het teken van financiële perikelen. 

Naast de vraag hoe we omgaan met de bekostiging van de gemeenschappelijke regelingen, is de 

landelijk beoogde herverdeling van het gemeentefonds en de wijze waarop gemeenten 

gecompenseerd worden voor de gevolgen van de Corona-maatregelen aan de orde gesteld. Om de 

gezamenlijke belangen van de Zeeuwse inwoners goed te dienen is doorgepraat over het plan van de 

VZG om bij de Algemene ledenvergadering van de VNG een resolutie in te dienen tegen de 

herverdeling. Daarvoor wordt nu met enkele ambtenaren een tekst voorbereid. 

In het thema-overleg Wonen en Voorzieningen zijn onder andere de woonagenda en de nieuwe 

subsidiemogelijkheden van het PIW toegelicht om het levensloopbestendig bouwen te 

bevorderen. Door de heer De Regt is toegelicht waar de problemen liggen in de huisvesting van 

arbeidsmigranten. Verder is de opgave rond de opvang van asielzoekers besproken. Besluiten werden 

er nog niet over genomen, maar het is duidelijk dat de overheden hier belangrijke opgaven hebben. 

Bij het themaoverleg Economische Versnelling en Toerisme stond de vraag centraal: hoe krijgen we 

de strategische speerpunten op dit thema voor Zeeland goed op de agenda en welke prioritering 

brengen we aan? Dit vraagt nauwe afstemming met de agenda van de Economic Board om te 

voorkomen dat we dingen dubbel doen. Daarom is de secretaris van de Economic Board lid van de 

ambtelijke werkgroep die het bestuurlijk themaoverleg voorbereidt. Verder kwam bespreking van de 

Zeeuwse Marketing Organisatie in oprichting en de afwikkeling rondom liquidatie van de VVV’s aan de 

orde. Provincie en gemeenten gaan hierover in gesprek. 

Resolutie gemeenten: meer geld is nu nodig!  
Alle gemeenten hebben moeite met de financiering van de jeugdzorg en de WMO sinds deze taken 

gedecentraliseerd zijn. Daar komt nu bij dat de beoogde herverdeling van het gemeentefonds de 

gemeenten met minder dan 100.000 inwoners voor weer een groot financieel probleem stelt. Dat heeft 

dus gevolgen voor alle Zeeuwse gemeenten. 

Landelijk is een resolutie voorbereid waarin structureel meer Rijksgeld wordt geëist. Deze resolutie 

wordt in stemming gebracht tijdens de Algemene Ledenvergadering van de VNG op 25 september. 

Tijdens het thema-overleg Bestuur en Financiën en ook in het Overleg Zeeuwse Overheden van 

dinsdag 8 september hebben de Zeeuwse gemeenten voorgesteld een Zeelandbrede resolutie op te 

stellen. Op die manier kunnen specifieke kenmerken en argumenten voor plattelandsgemeenten 

meegenomen worden. In de week van 14 september wordt de resolutie door de VZG voorgelegd aan 

de gemeenten. 
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Geen netwerkbijeenkomst OZO dit najaar, maar wat 
dan wel?    
In 2019 vond op 23 september de eerste OZO netwerkbijeenkomst plaats. In verband met de covid-19 

maatregelen, gaat de geplande netwerkbijeenkomst op 14 oktober 2020 niet door. Helaas kunnen we 

jullie niet ontmoeten, maar we willen jullie wel graag bijpraten. Benieuwd op welke manier? Dat houden 

we nog even als verrassing. In december wordt het resultaat getoond! 

Even voorstellen...    
Mijn naam is Ingrid Hildenbrant. Ik ben de nieuwe collega van Johanneke Bosschaart en Jeroen 

Bosch. Wij adviseren het Overleg Zeeuwse Overheden (OZO) vanuit het Regiobureau Zeeland. Dat 

doen we niet met z’n drieën, want Marieke Koster en Kim Beekman ondersteunen ons. Nu is het team 

van het Regiobureau weer compleet! 

Mijn loopbaan ben ik lang geleden begonnen bij de Rijksoverheid. Gaandeweg boeide de omgeving 

van het openbaar bestuur mij steeds meer. In 2005 ben ik bij de gemeente Schouwen-Duiveland aan 

de slag gegaan en aansluitend vanaf 2015 bij de GR de Bevelanden. Ik heb verschillende functies met 

plezier uitgevoerd en neem mijn ervaring mee in deze nieuwe baan. 

Ik geloof in co-creatie. Ik ben ervan overtuigd dat je door samenwerken met elkaar een beweging op 

gang kunt brengen en tot een kwalitatief beter(e uitvoering van het) besluit kunt komen. Zo ook in de 

context van 15 bestuursorganen met elk een eigen identiteit en bestuurlijke agenda. 

Binnen de Zeeuwse samenwerking helpt de nieuwe thema-overlegstructuur om tot gezamenlijk 

gedragen oplossingsrichtingen te komen. De overleggen ‘ademen’ de sfeer van interbestuurlijke co-

creatie. Het is mooi om in dit prille stadium al te zien dat iedereen actief meedenkt en constructieve 

ideeën worden aangedragen. En ik ben er trots op om daarvan deel uit te maken! 

Nieuwsgierig en wil je meer te weten komen over het OZO, het Regiobureau of de lobby? Neem dan 

een kijkje op onze site en volg ons op LinkedIn. 

Tot ziens! 

Hartelijke groeten, 

Ingrid Hildenbrant 

Lobbyist Niels Hubregtse heeft een andere baan  
Onze Haagse lobbyist heeft een nieuwe baan, hij vertelt u er meer over: 

Wellicht is deze informatie al via andere wegen bij u terechtgekomen, maar via deze weg nu ook een 

rechtsreeks bericht van mij aan u. Op 1 oktober 2020 ga ik starten met een andere baan, ik ga aan de 

slag als Public Affairs adviseur bij de Provincie Utrecht. Het is erg gek om na meerdere jaren zeer 

enthousiast voor Zeeland te hebben mogen werken straks voor Utrecht aan de slag te gaan. Toch heb 

ik uiteindelijk na lang wikken en wegen besloten om deze mogelijkheid aan te grijpen. 

Er zijn in de afgelopen jaren veel stappen gezet, die de lobby omtrent allerlei zaken verder hebben 

gebracht. Toch is er nog een extra slag te maken in de lobby richting de ministeries. De mogelijkheden 

om via de lobby naar de Tweede- en Eerste Kamer successen te behalen zijn nu eenmaal beperkt. De 

lobby naar de ministeries is dus essentieel. Het lijkt mij goed om hier samen als gemeenten, 

waterschap en provincie ook meer op in te zetten. 

http://www.samenzeeland.nl/
https://www.linkedin.com/company/regiobureau-zeeland/?viewAsMember=true


 

     

 

 

 

   

  

  

 

    

 

 

 

   

  

   

  

   

  

  

  

      

 

 

  

 

  

 

  

 

 

 

 

   

 

 

Voor nu hartelijk bedankt voor het prettig samenwerken en het vertrouwen in de afgelopen jaren. 

Niels Hubregtse 

OZO: kleine en grote stappen in de Zeeuwse 

samenwerking  
Op Overheidvannu.nl staat een mooi interview met Marga Vermue over de Zeeuwse samenwerking: 

Het Overleg Zeeuwse Samenwerking (OZO) moet de samenwerking tussen de Zeeuwse overheden 

verbeteren. Het overleg werkt hier nu ruim een jaar aan. Wat is er veranderd? Overheid van nu sprak 

met Marga Vermue, burgemeester van Sluis en lid van de bestuurlijke kerngroep van OZO. 

‘Vertrouwen komt door goede communicatie. Het is mooi om te zien hoe zich dat ontwikkelt.’ Lees hier 

verder 

Aantrekkelijker Zeeland  voor werknemers door 
middel van subsidieregeling  
Een sterke economie is nodig om Zeeland te laten concurreren met andere regio’s. Het Rijk, Provincie 

Zeeland en de Zeeuwse gemeenten hebben het initiatief genomen om een gezamenlijk fonds voor 

economische structuurversterking in het leven te roepen: Zeeland in Stroomversnelling. Tot 27 

november 2020 kan er subsidie aangevraagd worden voor projecten die het leefklimaat versterken, 

waardoor het voor (potentiële) werknemers aantrekkelijker wordt om zich in Zeeland te vestigen. Dat is 

nodig, want het vinden van voldoende gekwalificeerd personeel blijft een grote opgave voor Zeeland. 

Heeft iemand een mooi initiatief, maar nog vragen? Dan kan hij of zij terecht bij het 

ondersteuningsloket van de ZB subsidieloket@dezb.nl. 

Hier kun je meer informatie vinden en kunnen geïnteresseerden zich ook voor de spreekuren kunnen 

aanmelden. 

Factsheet subsidieregeling Vestigingsklimaat 2020 

Folder gemeenten resultaten tot nu toe 

Vraag of opmerking? We horen u graag! 

Copyright © 2020 

Ons mail adres is: 

info@regiobureauzld.nl 
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https://www.overheidvannu.nl/actueel/artikelen/2020/08/10/ozo-kleine-en-grote-stappen-in-de-zeeuwse-samenwerking
https://www.overheidvannu.nl/actueel/artikelen/2020/08/10/ozo-kleine-en-grote-stappen-in-de-zeeuwse-samenwerking
mailto:subsidieloket@dezb.nl
https://www.zeeland.nl/subsidie-aanvragen/subsidie-economische-structuurversterking-zeeland/subsidieregeling-zeeland-in-stroomversnelling-vestigingsklimaat
https://mcusercontent.com/cb93a9df0648833c22a13a238/files/92b1d18d-57b9-4195-8739-34101d7eea01/FACTSHEET_subsidieregeling_Vestigingsklimaat_2020.pdf
https://mcusercontent.com/cb93a9df0648833c22a13a238/files/11ae4077-0348-4e82-91b9-462800d64043/Folder_gemeenten_resultaten_tot_nu_toe_versie_03_2020.pdf
mailto:info@regiobureauzld.nl
mailto:info@regiobureauzld.nl
mailto:subsidieloket@dezb.nl
https://Overheidvannu.nl
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